
 

 

 

 

 

     

 

 

 

 

 

 

NIEUWSBRIEF 2020 

Lockdown 

De decembermaand is doorgaans 

een maand waarin we op diverse 

vlakken terugkijken op het afgelopen 

jaar: de hoogte- en de dieptepunten, 

lief en leed en hoe vergankelijk alles 

kan zijn. Dan ontkom je niet aan 

nieuwe begrippen als Corona, 

COVID-19 en de 1 ½ meter 

samenleving. Iedereen heeft in zijn 

of haar omgeving zakelijk of privé er 

mee te maken. Hard(er) getroffen 

sectoren en dito ondernemers, onze 

gedachten zijn bij jullie. Op het 

moment van schrijven heeft onze 

Minister-President net afgekondigd 

dat we landelijk over gaan tot een 

harde lockdown. Helaas een bittere 

noodzaak, maar dit betekent dat de 

periode van de sociale (en 

economische) verarming voorlopig 

nog niet voorbij is. Wat verlangen 

we weer naar vertrouwde en veilige 

ontmoetingen! Maar de hoop blijft 

en we zien als bestuur u graag weer 

op een van onze bijeenkomsten, als 

dit weer kan en mag.  

We’ll meet again!  Tot die tijd: denk 

goed om uzelf en elkaar. 

Wij wensen u hele fijne feestdagen 

en een gezond en voorspoedig 2021!   

 

Martin Kanon (Voorzitter)    

 

Dit is onze 9e nieuwsbrief met veel nuttige informatie over de 

Ondernemerskring en haar activiteiten. Bent u bekend met onze website 

www.ondernemerskringmidden-groningen.nl? Hierop staat veel informatie 

over onze vereniging, onze doelstelling, onze leden en welke activiteiten en 

uitnodigingen er zijn. Ook onze nieuwsbrieven zijn hier terug te lezen.    

Wij nodigen u graag uit onze website te bezoeken of beter nog: deze te 

koppelen aan uw eigen website. Want elkaar vinden en gevonden worden is 

niet altijd vanzelfsprekend, ook niet op de digitale snelweg.   

De website wordt periodiek bijgewerkt. Wij vragen u uw bedrijfs- en 

contactgegevens te controleren die op de site vermeld staan. Een wijziging 

kunt u doorgeven via w.nieborg@hetnet.nl. 

De frequentie van onze nieuwsbrief hangt af van de informatie die gedeeld 

kan worden. Heeft u kopij voor onze nieuwsbrief of heeft u ideeën en/of 

opmerkingen? Wij horen dit graag van u. 

------------------------------------------------------------------------------------------ 

In deze nieuwsbrief kijken we nog terug op onze twee laatste 

bedrijfsbezoeken, t.w. Eekels Technology B.V. en Meilof Riks B.V.  Mooi 

om te zien en te horen hoe onze goed bezochte bedrijfsbezoeken 

gewaardeerd worden. We hadden voor dit jaar nog enkele interessante 

bedrijfsbezoeken in voorbereiding en uiteraard ons jaarlijks uitstapje, maar 

Covid-19 gooide helaas ‘roet in het eten’. Kort na ons bezoek aan Meilof 

Riks werden landelijk de grotere evenementen afgelast en hierop volgend 

werden alle samenkomsten beperkt. Een flinke ‘streep door de rekening’, 

maar op de achtergrond hebben we ons best gedaan om als bestuur actief 

betrokken te zijn en te blijven bij een aantal zaken binnen onze gemeente.  

Verder nog een nadere kennismaking met Nico Dusink van Nemdes 

Reclamemakers en een (kerst)boodschap van de Burgemeester. Wij wensen 

u veel leesplezier en spreken de hoop uit dat we volgend jaar weer verder 

kunnen met een aantrekkelijk programma.  

http://www.ondernemerskringmidden-groningen.nl/
mailto:w.nieborg@hetnet.nl


 

 

Bedrijfsbezoek Eekels Technology B.V. 

Het is al weer een tijdje geleden, maar op donderdag 17 oktober 2019 waren we in grote getale 

te gast bij Eekels Technology BV in Kolham. Wie kent het markante pand van Eekels langs de A7 

niet? 

Wellicht was bij een aantal wel bekend dat Eekels al ruim 100 (112!) jaar actief is in de 

marktsegmenten Marine & Offshore en Industrie & Infra, maar dat deze onderneming (600 

medewerkers) onderdeel is van een internationaal opererend concern met bijna 7000 medewerkers  

(TBI) hadden we toch niet kunnen bevroeden? Peter Vernimmen (Sales Manager Industrie) nam 

ons met zijn collega’s Henk Kramer (Manager Sales Support), Feike Bergsma (Manager ICT) en 

Manita Beekhuis (Public Relations) mee in de historie van het concern en de ontwikkeling 

sindsdien. Eekels (en TBI) is door de jaren uitgegroeid tot een toonaangevende (internationale) 

speler die prestigieuze projecten aan kan en onderhouds- en servicewerkzaamheden uitvoert in de 

disciplines technische automatisering, elektrotechniek en werktuigbouw. Men heeft een eigen R&D 

afdeling en alle producten worden zelf ontwikkeld. 

Uit de indrukwekkende presentatie kwam naar voren dat TBI ‘in de gebouwde omgeving het 

positieve verschil wil maken’. Geen loze kreet, maar verankerd in het TBI Missiestatement. Zo 

streeft men duurzame veiligheid na voor iedereen, eigen werknemers en derden. Binnen de keten 

wil men actief werken aan duurzame samenwerkingen en wil men op de bres staan voor minder (en 

groener) energieverbruik en minder CO2
 uitstoot. Ondanks haar grootte en internationale karakter 

hecht TBI veel waarde aan het welzijn van haar personeel en haar familie. Een voorbeeld hiervan 

is de toelage die kinderen van medewerkers krijgen om een studie te bekostigen. Lovenswaardig! 

Na de presentatie volgde -in groepen- een rondleiding door het bedrijf, waarbij de medewerkers een 

toelichting gaven op hun werkzaamheden en de producten die Eekels maakt. Er werden ook veel 

vragen gesteld door de leden. Het bedrijfsbezoek werd afgesloten met een (non-alcoholische) 

netwerkborrel en soep met broodjes, in aanwezigheid van de Eekels medewerkers. Zo gingen we 

met een gevulde maag en met een flinke portie kennis weer huiswaarts. 

We kijken terug op een zeer geslaagd en uitermate boeiend bedrijfsbezoek. Eekels: bedankt voor 

jullie enthousiaste onthaal en grote gastvrijheid! 

 

 

 



 

 

Bedrijfsbezoek Meilof Riks B.V.  

Donderdag 27 Februari 2020 waren we op bedrijfsbezoek bij Meilof Riks BV in Veendam. 

Meilof Riks BV ontwikkelt, produceert, levert en monteert kwalitatief hoogwaardig maatwerk in 

aluminium dak- en gevelproducten.  

Na een hartelijk onthaal door de familie Riks en enkele medewerkers werden we in subgroepen 

verdeeld. Dit was ook wel nodig omdat naast een presentatie een rondleiding door het bedrijf op 

het programma stond. Meilof Riks heeft veel productiehallen en een heel groot buitenterrein. Door 

de groep op te delen in kleinere groepen konden we veilig en met veel aandacht meegenomen 

worden in de bedrijfsactiviteiten. En die zijn indrukwekkend. 

Het bedrijf heeft de afgelopen jaren een enorme groei doorgemaakt. In 1992 is men gestart door 

langs de deuren te gaan met gootvervanging. Dit bleek een groeimarkt. Aluminium dakgoten zijn 

duurzaam en onderhoudsarm en het zijn relatief lichte producten. Tegenwoordig wordt de meeste 

omzet gehaald uit nieuwbouwprojecten, terwijl de renovatieprojecten een goede aanvulling zijn. 

Men luistert goed naar de wensen van de markt en men is in staat om  door eigen productie en 

levering in een korte tijd de aluminium bouwproducten te kunnen monteren op de bouw. Door de 

lange lengte van de bouwproducten, tot wel 16 meter, zijn er lange machines nodig en lange 

transporttafels. Voor het produceren is een grote voorraad van aluminium rollen en EPS 

noodzakelijk. Vandaar de hoeveelheid productiehallen.  

Bij Meilof Riks werken 188 medewerkers, w.o. 7 Accountmanagers, 55 in de productie, 55 in de 

montage en 5 mensen van de technische dienst. Men besteedt veel aandacht aan duurzaam 

ondernemen in de advisering, maar ook nadrukkelijk in de eigen bedrijfsvoering en er is veel 

aandacht voor het welzijn van het personeel. Men is overigens erkend leerwerkbedrijf. Meilof 

Riks is opvallend onopvallend: dit doen we gewoon.  

Men is partner van woningbouwcoöperaties, bouwbedrijven, projectontwikkelaars, architecten en 

vastgoedbeheerders. De bussen van Meilof Riks rijden door heel Nederland. Voor degene die 

denkt dat men bij Meilof Riks alleen dakgoten maakt, neem eens een kijkje op hun website 

(www.meilofriks.nl). Zelfs voor vloeren draaien ze hun hand(en) niet om.   

Door de enthousiaste presentatie en rondleiding kregen we een goed beeld van het bedrijf en haar 

bedrijfsvoering. Een mooi staaltje van eendracht maakt macht van een nuchter Gronings bedrijf! 

We kwamen uiteindelijk weer samen voor een afsluitende netwerkborrel, waarbij ook aan de 

inwendige mens werd gedacht. Ons lid Johnny Hemmen had in overleg met Meilof Riks gezorgd 

voor een heerlijke warme hap met hapjes. Meilof Riks en alle medewerkers heel erg bedankt voor 

jullie ontvangst en gastvrijheid. We hebben er van genoten!  
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  Achter de schermen…..       

De afgelopen periode zijn we als bestuur betrokken geweest bij diverse bijeenkomsten, 

klankbordgroepen en overleggen. Het is fijn om te constateren dat de Ondernemerskring Midden- 

Groningen gezien wordt als gesprekspartner. Dat we gevraagd worden om mee te denken, mee 

te praten en betrokken te zijn en te blijven bij onderwerpen in onze gemeente of regio. Zo hebben 

we deelgenomen aan gesprekken, interviews en bijeenkomsten over onderwerpen als NPG, 

economische schets en de klankbordgroep Mobiliteitsplan. Maar ook hebben we ons laten 

informeren over de voortgang van regionale initiatieven zoals de Gebiedscoöperatie Zuid en Oost 

Groningen en IHOG.  

Het contact met de gemeente is plezierig: de wethouder, de bedrijfscontactfunctionarissen en 

beleidsmedewerkers zijn goed benaderbaar en zijn ook regelmatig aanwezig bij onze 

bijeenkomsten. Het doet ons deugd dat we als kleinere ondernemerskring in een grote gemeente 

actief bezocht en gevonden worden.       

                                                                     

   



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Een voor allen en allen voor een  

  

Het afgelopen jaar hebben we enkele verkennende gesprekken gevoerd met andere verenigingen. Het 

is altijd leuk en interessant om met elkaar van gedachten te wisselen over het ondernemersklimaat en de 

kansen en uitdagingen in onze gemeente en regio. Voor de gemeente is het overigens ook een uitdaging 

omdat er zoveel verenigingen zijn. Deze verschillen in achtergrond (winkeliers- of algemene 

ondernemersverenigingen), omvang en activiteiten. De statutaire doelen kunnen verschillen, maar 

iedereen streeft wel de bevordering van het (zakelijk) leefklimaat na. De hamvraag is echter: is dit nog 

toekomstbestendig of is het wijs om te komen tot een bundeling van krachten in een nieuw te vormen 

ondernemersvereniging? 

Op uitnodiging van PMMiG zijn op 27 augustus afvaardigingen van de besturen van de 

Ondernemerskring Midden-Groningen, VOB, VIB, PMMiG, OV Slochteren en Marketing MG en OGHS 

– op veilige afstand- met elkaar in gesprek gegaan om de ‘voors en tegens’ van een eventueel nieuw te 

vormen ondernemersvereniging te bespreken. Onder leiding van Anneke Tilma (Procesbegeleider) 

volgde een kort voorstelrondje, waarbij een ieder wat kon vertellen over de achtergrond van zijn of haar 

vereniging, de organisatiegraad en de activiteiten.  

De inventarisatie bevestigde het beeld dat de verenigingen soms heel verschillend georganiseerd zijn en 

dat iedere vereniging wel een uitdaging heeft ten aanzien van actviteiten, opkomst, bestuursinvulling, 

ledenaantal of profilering. Hierna volgde een open en constructieve discussie over de taken van de 

verenigingen, de wensen van de leden en hoe we er gezamenlijk voor kunnen zorgen dat we elkaar ten 

aanzien van gemeenschappelijke onderwerpen beter kunnen vinden. Uit de discussie werd duidelijk dat 

de continuiteit van een vereniging anno 2020 –los van Corona- niet altijd vanzelfsprekend is. Enkele 

verenigingen gaven aan mede hierdoor een sterke voorkeur te hebben voor een nieuw te vormen grotere 

ondernemersvereniging. Door de betreffende verenigingen werd afgesproken dat ze dit onderling zouden 

afstemmen en dit vervolgens ook voorleggen aan hun leden.  

Als afvaardiging van het bestuur van Ondernemerskring Midden-Groningen stellen wij ons vooralsnog 

op het standpunt dat wij nog niet de toegevoegde waarde zien van het opgaan in een grotere 

ondernemersvereniging. Als kleinere vereniging doen wij het namelijk zo gek nog niet: de activiteiten 

die wij organiseren worden goed bezocht door leden en introducees. Bovendien is ons ledenaantal stabiel 

met ook aanwas van nieuwe leden en we hebben een voltallig gemeleerd bestuur die de taken onderling 

heeft verdeeld. Ook worden we veelvuldig betrokken bij initiatieven in onze gemeente en krijgen we hier 

ook positieve feedback op. Onze ambitie is om verder te groeien en ondernemers te verenigen, maar wel 

met het behoud van onze identiteit. Misschien is onze kracht juist dat we niet te groot zijn.   

Niettemin hebben we aangegeven dat we graag willen samenwerken op gezamenlijke onderwerpen. Ook 

blijven we graag ‘aangelijnd’ bij de ontwikkelingen van andere ondernemersverenigingen. Wij houden u 

op de hoogte… 

  



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Jaarlijks uitje 

 

Helaas hebben we ons jaarlijks uitje op 29 augustus al op tijd moeten annuleren. Een flinke teleurstelling 

want Willem had wederom een leuk cultureel (en culinair  ) programma samengesteld. We wisten al 

vroeg dat een busreis in groepsverband niet mogelijk was en konden hierdoor alles annuleren. Erg jammer, 

maar we maken dit zeker weer goed in 2021, wat tevens ons jubileumjaar (35 jaar!) is. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Algemene Ledenvergadering 

Onze Algemene Ledenvergadering op 17 december bij Van der Valk kan geen doorgang vinden. Dit is 

–in verband met de RIVM maatregelen- tot nader order uitgesteld. We komen hier weer op terug zodra er 

meer zicht is op het veilig kunnen organiseren van bijeenkomsten in groepsverband. 

Omdat we dit jaar amper bedrijfsbezoeken hebben kunnen doen en het jaarlijks uitje is geannuleerd hebben 

we ook minder kosten. Het leek ons als bestuur daarom ook gerechtvaardigd om in dit uitzonderlijke jaar 

onze leden tegemoet te komen door de contributie eenmalig te halveren en de nota enkele maanden later 

te sturen. 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

In de kring met….. 

Nico Dusink van Nemdes Reclamemakers 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Solidariteit en kerstgroet 

 

Ondernemers ondernemen het graag zelf, zien kansen en bewegen mee op de golven van vraag en 

aanbod. Dat motto geldt natuurlijk altijd, maar ik kan mij voorstellen dat de coronacrisis een grote 

impact heeft op ondernemers. Sommige bedrijven zijn zwaar getroffen waarbij de bedrijfsvoering 

vrijwel stil is komen te liggen. Anderen floreren juist als nooit tevoren, doordat er nieuwe vraag is 

ontstaan of er nieuwe mogelijkheden opdoken. Weer andere ondernemers draaien door zonder 

noemenswaardige veranderingen.  

Onder de leden van de Ondernemerskring zal zich een breed scala aan situaties voordoen, stel ik mij 

zo voor. Geen ondernemer gelijk en dat maakt dat u elkaar ook kunt steunen om door de corona-crisis 

heen te komen. De gemeente steunt in elk geval het lokale bedrijfsleven door lokaal zaken te doen als 

dat kan en door korte betaaltermijnen te hanteren. Daarnaast voert de gemeente enkele regelingen 

voor ondernemers uit die zijn getroffen door de corona-crisis. We merken dagelijks dat deze steun 

nodig is. 

Helaas kan ik niet voorspellen wanneer we weer terug bij het ‘gewone’ leven zijn. Het vaccin is echt in 

aantocht, dat is wel duidelijk en ook hoopgevend. Wat dat concreet gaat betekenen en wanneer 

precies, dat weten we nog niet. Voordat vervolgens de beperkende maatregelen versoepeld of 

ingetrokken zullen worden, zijn we toch al ver in het jaar 2021 aanbeland en het geduld raakt op.  

Toch blijft het belangrijk dat we als samenleving voorzichtig blijven en rekening houden met elkaar. 

Misschien ben je als ondernemer en als mens zelf niet zo kwetsbaar, maar door je gedrag bescherm je 

juist ook de mensen voor wie een mogelijke corona-besmetting wel een levensbedreigend probleem 

kan zijn. Solidariteit is meer dan ooit belangrijk. 

Ik kan me voorstellen dat het voor de meesten van u een lastige, onwennige tijd is en blijft. Toch hoop 

ik dat u kunt genieten van het licht van de kersttijd en het vooruitzicht dat er betere tijden zullen 

aanbreken zodat het ondernemen weer op volle kracht vooruit mag en kan gaan. Daarom wens ik u 

allen fijne feestdagen en alvast een voorspoedig 2021. 

Hartelijke groet, 

 

Mr. A. (Adriaan) Hoogendoorn, 

Burgemeester van Midden-Groningen.  

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Oproep 

We hebben nog een aantal ideeën liggen voor leuke bedrijfsbezoeken, maar we staan altijd open voor extra 

suggesties. Dit mag binnen onze gemeente Midden-Groningen zijn, maar kan er ook buiten. Lid of geen 

lid maakt niet uit, maar wellicht is dit ook een mooie gelegenheid om uw onderneming te presenteren. 

Heeft u interesse? Meld u zich dan aan als gastheer/gastvrouw! Of weet u een interessante 

ondernemer/onderneming die we kunnen bezoeken? Laat het ons weten. We horen het graag.  

Onze bijeenkomsten worden door de aanwezige leden en introducees gewaardeerd. Ze zijn erg gezellig en 

een perfecte gelegenheid om elkaar te treffen en elkaar beter te leren kennen. In onze gemeente zijn talloze 

interessante bedrijven actief. Komt u weinig/niet bij een van onze bijeenkomsten? Weet dan: wij zien u 

graag! Ook als u een collega-ondernemer uit de regio kent, die (nog) geen lid is, maar die ook 

geïnteresseerd is, is deze uiteraard ook van harte welkom.  

In verband met de catering horen we dit dan graag vooraf van u (via w.nieborg@hetnet.nl).   

  

 

 

Fijne feestdagen 

Als bestuur sluiten we ons graag aan bij de boodschap van de Burgemeester: Denk goed om uzelf en 

om elkaar. We zien u graag –zodra dit weer veilig kan- op een van onze bijeenkomsten. Maar we wensen 

u voor nu bovenal hele fijne en warme feestdagen en een voorspoedig 2021!     
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 Agenda 2021 

 

 

 

 

??????  :Jaarvergadering  

??????  :Bedrijfsbezoeken 

Meer informatie volgt zodra dit kan….. Tot die tijd: Blijf gezond  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Bestuur:                                                

- Martin Kanon (Voorzitter)  martin.kanon@rabobank.nl  06-52640830 

- Rita Feenstra (Secretaris)  info@vastgoednoordoost.nl  06-48818383 

- Henriette Kemper (Penningmeester) henriette@makelaardijsmit.nl  06-50523424 

- Willem Nieborg  (Bestuurslid)  w.nieborg@hetnet.nl   06-40540937 

- Rienus Huis (Bestuurslid)  rienus@makelaarhuis.nl  06-25043902 

www.ondernemerskringmidden-groningen.nl 

Email: w.nieborg@hetnet.nl 

Twitter: @ondernemers_mg 
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